

### 取样、验货与审核



# 我们拥有经验丰富经过专业训练的验货和审核员,以满足客户产品质量、安全和卫生的标准

欧陆中国提供标准化的取样、货物检验与审核服务。我们的 客户广泛分布于食品生产企业、零售商、贸易商、政府、进 口商和出口商。

www.eurofins.cn info@eurofins.cn



### 我们的服务

#### 取样和验货

欧陆中国验货机构是中国第一家德国授权认可机构 DAkkS认可的验货机构。我们的网络覆盖全中国,品 质服务世界领先。选择欧陆,选择信任、可靠与稳 定。

#### 宙核服务

我们的食品安全专家将为您提供覆盖全部食品加工类别的服务,包括:肉、禽、鱼、水果、蔬菜、坚果、牛奶、鸡蛋、干制品和配料、罐头食品、饮料、烘培、糖果、谷物和休闲食品、油脂等。

- 食品工厂良好生产规范 (GMP)
- 仓库与物流
- 良好实验室规范(GLP)
- 非转基因认证(IP)
- 餐厅、咖啡店和超市的审核
- HACCP验证
- 供应商审核

### 三方认证审核:

• 全球食品安全倡议组织(GFSI) 欧陆认证提供的服务遍及北美、欧洲、澳大利亚和亚洲。欧陆认证经认可提供GFSI基准的SQF, BRC, FSSC 22000和IFS等国际食品安全标准的认证服务。







- 无麸质认证
- 国际水协会 (IBWA) 认证
- FAMI-QS认证

### 培训服务

我们将为您提供量身定制的课程,培训 可以选择在您的工厂进行,使用案例与 您的产品和实际生产密切相关。

- 食品工厂良好生产规范(GMP)
- 食品工厂设备设计与维护
- 良好实验室规范(GLP)
- 食品安全修正法案(FSMA)和预防性控制措施资质人员(FSPCA)课程
- 食品工厂环境监控和微生物检测
- 综合虫害管理的
- BRC和FSSC 22000理解与实施

## 进出口咨询与解决方案 (仅针对食品):

- 进口到中国的产品标签审查
- 进口到中国的行政审批咨询
- 出口到美国及欧洲的产品标签检查及 行政审批咨询





## SAMPLING, INSPECTION AND AUDITING



Our experienced inspectors and auditors are well-trained to fulfil client standards related to quality, safety and hygiene.

Eurofins Food Testing China provides standardised sampling, goods inspection and auditing services. Customers range between various food processing enterprises, retailers, traders, governments, international buyers/sellers.

info@eurofins.cn



### **Our Services**

### **Sampling and Inspection**

Eurofins Food Testing China Inspection Body is the first one and the only Inspection Body accredited by DAkkS from Germany. Our world class quality services and the network across China will give you trust, consistency and reliability.

### **Auditing Services:**

Our food safety experts are competent to offer audits in a full range of food categories including meat and poultry, fish, fruit, vegetables and nuts, dairy and egg, dried food and ingredients, canned food, beverages, bakery, confectionary, cereals and snacks, oil and fats.

- Food Plant Good Manufacturing Program (GMP)
- · Warehouse & Distribution
- Good Laboratory Practices (GLP)
- Identity Preservation (IP)
- Inspection of restaurants, coffee stores and Supermarkets
- Verification of Hazards Analysis and Critical Control Points (HACCP)
- Supplier Audits

### **Third Party Certification Audit:**

GFSI

Eurofins provides Global Food Safety Standards across North America, Europe, Australia, and Asia. Eurofins is accredited to provide SQF, BRC, FSSC 22000, and IFS certifications which are recognized by GFSI.





- Gluten Free Certification
- IBWA Certification
- FAMI-QS

### **Training and Education**

We offer on-site trainings that are tailored to your facility, using specific examples as they relate to you and best practices in today's industry.

- Good Manufacturing Practices
- Equipment and Facility Design
- Good Laboratory Practices
- Food Safety Modernization Act (FSMA) and FSPCA course
- Environmental Monitoring and Micro Testing
- Integrated Pest Management
- BRC and FSSC 22000 -Understanding and Implementing a Food Safety Management System

### **Import and Export Solutions**

- China exporter label check
- China exporter CFDA/CIQ registration assistance
- Europe and US importer label check and market access assistance

